

19th Pacific Accreditation Cooperation (PAC) Plenary Meeting

The 19th Pacific Accreditation Cooperation (PAC) Plenary Meetings, hosted by the Hong Kong Accreditation Service (HKAS) of the Innovation and Technology Commission, were held successfully in Hong Kong from 16 to 23 June 2012.

During the meeting on 18 June, the HKAS and the Hong Kong Council for Testing and Certification (HKCTC) co-hosted a seminar "The Trend entitled Emerging of Accreditation and Certification". Some 300 including PAC participants, delegates. practitioners from the local testing and certification industry, technical officials from the Mainland, as well as representatives from various government departments, academic institutions, trade associations and public discussed organisations trends in accreditation and certification worldwide.

Dr Michael Lam, Chief Executive Officer of the HKQAA, was one of the keynote speakers and spoke on the topic of "How Green Certification Can Enhance Business Competitiveness".



第十九次太平洋認可合作組織全體代表 會議

創新科技署轄下香港認可處主辦的第十 九次太平洋認可合作組織全體代表會 議,已於2012年6月16日至23日在香 港順利舉行。

在 6 月 18 日,香港認可處和香港檢測和 認證局在會議期間合辦了「認可和認證 的新趨勢」研討會,有近 300 位參加者, 包括合作組織成員代表、本地檢測和認 證業從業員、內地的技術官員、多個政 府部門、學術機構、商會、公共機構的 代表及其他持份者出席,一起探討認可 和認證的國際發展趨勢。

本局總裁林寶興博士亦獲邀擔任主題講 者之一,題目是「如何透過綠色認證提 升營商競爭力」。

